
Verslag jaarvergadering Vrouwen van Nu Anloo 2024 

Datum: 16 januari 2024 

Aanwezig: 19 leden en onze gastspreker  (Yvonne Speelman met ondersteuning van dochter Kim) 

Afwezig  Hettie, Adri en Jantje (met kennisgeving) 

1. Opening 

Jantina opent de vergadering met aandacht voor de wereldproblemen van dit moment (o.a. 

de oorlogen, corona, klimaatveranderingen en de Agrarische Dag in Hoogeveen).   

Zij brengt een champagnetoast uit op het nieuwe jaar. Omdat ze vandaag afscheid neemt als 

voorzitter trakteert ze op Drentse Turf. Jantina leest nog een kort gedicht voor.   

Jantina brengt onder de aandacht dat de contributie voor 2024 behoorlijk verhoogd is naar 

65 euro. Voor 26 januari dient dit overgemaakt te worden aan het landelijk bestuur. Wil men 

het lidmaatschap opzeggen dient dit voor 1 oktober te geschieden.  

Jantina bedankt de koffieschenksters voor het klaarzetten en voor de mooie stukjes op  tafel, 

welke betrekking hebben op het onderwerp van onze gasten van vanavond. 

 

2. Gastspreker 

Jantina geeft hierna het woord aan onze gastspreker Yvonne Speelman. Zij vertelt over het 

wel en wee van hun melktap met ondersteuning van sheets en hand- en spandiensten van 

Kim.   

Na een moeizame start qua vergunningen werd toestemming verleend voor het vergroten 

van de melkstal. Zij hebben 90 stuks melkvee, 40 stuks jongvee en 56 ha. grond, waarvan 45 

ha grasland, 8 ha mais en 3 ha natuurland. De melkwinning wordt via 2 robots machinaal 

24/7 geregeld. De melktap is gestart in 2019; producten zijn (karnemelk, verse melk, yoghurt, 

kefir en chocolademelk in de wintermaanden. Voor het fabriceren van deze producten 

gebruikt ze per dag 50 tot 75 liter melk; zij heeft hiervoor nog een specifieke cursus aan de 

Hogeschool in Oenkerk gevolgd. Als bijproducten verkopen ze ook eieren, meel en ijs. 

Diverse producten hebben we geproefd; dit smaakte goed. 

In verband met stikstofwetgeving is de toekomst van hun bedrijf nog onzeker. 

Jantina bedankt Yvonne en Kim voor hun boeiende presentatie en overhandigt Yvonne een 

bos bloemen en een envelop met inhoud.   

      3.     Jantina vervolgt de vergadering. 

a. Anita licht de financiele situatie van de vereniging toe. Zij geeft aan dat we een gezonde 

vereniging hebben. De kas is gecontroleerd door de kascommissie; zij verlenen Anita 

decharge. De kascommissie stelt zich nog een jaar beschikbaar. 

b. De diverse commissies lichten hun activiteiten van het afgelopen jaar toe (zowel 

mondeling als schriftelijk). Alle commissieleden hebben aangegeven nog een jaar zitting te 

willen houden in hun desbetreffende commissie, waarvoor hartelijk dank. Mocht er aan het 

eind van het jaar aanleiding zijn om commissieleden te vervangen wordt het op prijs gesteld 

dit vroegtijdig bekend te maken ten behoeve van het programmaboekje 2025.  

c. De gelegenheidscommissie heeft de diverse zieken en 5 jubilarissen (Henny Smeenge 55 

jaar, Janny Scholtens, Pia Schuurmans en Hilly Bastiaans allen 50 jaar, Anna Bokemeijer 25 

jaar) bezocht. 



d.  De museumcommissie heeft voor 13 februari a.s. een leuke seniorenfilm (the Old Oak) in 

de bioscoop van DNK (De Nieuwe Kolk) in Assen gereserveerd. De kosten bedragen 9 euro 

inclusief een koffiearrangement. Degenen die zich vanavond niet hebben opgegeven kunnen 

zich nog bij Rika aanmelden (gaarne zo spoedig mogelijk). We laten ons verrassen.  

f. De reiscommissie meldt dat zij de Agrarische Dag in Hoogeveen hebben bezocht en dat het 

een gezellige, onderhoudende dag was. Voor dit jaar zal Fenna ondersteuning van Jenny 

krijgen. 

g.  De tuinclub heeft een succesvolle stekjesmarkt gehouden. Er is in het najaar een excursie 

gehouden naar de Fraeylemaborg in Slochteren gehouden. Er zijn nog 9 actieve tuinleden. 

h. De fietscommissie meldt dat zij op 16 mei met 14 leden een fietstocht in de omgeving 

hebben gehouden met een pauze bij de Stiep in Zuidlaren.  Aansluitend is er gelegenheid 

geboden om de handwerktentoonstelling van de handwerkclub te bezoeken. 

g.. De websitecommissieleden werken aan een nieuwe website. 

 h. Op 1 februari zal Henk Buutkamp om 15.00 uur voorlichting geven over bankpasfraude. 

Hiervoor kan men zich nog aanmelden bij Hettie. Er zijn inmiddels 14 opgaven.   

       4.    Afscheid Jantina 

Jantina neemt na 6 jaar afscheid als voorzitter van de vereniging. Wij bedanken haar voor de 

inzet en deelname aan de activiteiten. Het was een hectische periode (met name corona 

waarin alles anders werd), maar de fijne herinneringen overheersen toch zoals ons 85-jarig 

jubileum. Ondanks het letsel dat ze het afgelopen jaar opliep heeft ze zich er dapper door 

heen geslagen. Gelukkig blijft ze lid van onze vereniging.  

Nogmaals dank voor de inzet. De tuinclub heeft een mooi bloemstuk met bijbehorende vaas 

voor haar gemaakt waar ze erg blij mee is. Wij wensen haar een voorspoedig herstel en nog 

veel aangename bijeenkomsten met onze vereniging. 

We zijn erg blij om een nieuwe voorzitter aan de leden te kunnen voorstellen. Bij gebrek aan 

tegenkandidaten is Coby Buikema met een meerderheid van stemmen gekozen. Zij aanvaardt 

het voorzitterschap, waarvoor onze hartelijke dank. 

       5.  Rondvraag 

Arendje stelt voor om de bijeenkomst van 15 oktober met een week uit te stellen ivm. 

Zuidlaardermarkt. We zullen dit meenemen in ons volgend overleg en hierover in een 

volgende bijeenkomst berichten. 

       6.  Volgende bijeenkomst  

Onze volgende bijeenkomst is een middagbijeenkomst op donderdag 1 februari in het 

Dorpshuis. Henk Buutkamp zal ons meer vertellen over bankpasfraude. 

7. Sluiting 

Jantina bedankt iedereen voor de aanwezigheid en wenst iedereen wel thuis.  

   


